
 

 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ KOMISE VZDĚLÁVÁNÍ A MLÁDEŽE 

DNE 13.9.2022 

10:00, sídlo ČF, Lomnického 1705/5, 140 00  Praha 4 

Přítomni: L. Dolejš, P. Neumaier, P. Jindra, L. Grundler, J. Jirovský, D. Franzeová (prezenčně), B. Chromek, J. 

Třískala (online) 

Omluveni: J. Diblík 

 

1. Důležité body z jednání celostátního VV  

L. Dolejš informoval o důležitých bodech z jednání celostátního VV ČF. Diskutovala se mimo jiné tato témata: 

financování (finance z NSA, úprava projektu PP3, finanční úspory, atd.); Olympiáda dětí a mládeže (velmi 

vydařená akce nejen pro florbal, ale i celý sport, politicky důležité); Světové hry (bronz české florbalové 

reprezentace, dobře hodnoceno); projekt Future Floorball.  

 

P. Neumaier informoval o organizačních problémech na ODM (problém s dopravou, stravováním, pozdní 

otevření haly, atd.). 

 

Úkol: zaslat L. Dolejšovi zpětnou vazbu z ODM. Zodpovídá: P. Neumaier, P. Jindra. Termín: 30.9.2022. 

 

2. MČR starších žáků – schválení pořadatelského regionu a oddílu pro rok 2023 

Obecná diskuze nad tématem MČR starších žáků a žákyň proběhla v rámci červnového jednání hejtmanů 

v Brně. Diskutováno, za jakých podmínek by mělo být rozhodnuto o vytvoření MČR starších žákyň. Tyto 

parametry by měly být vydiskutovány s KRP (počet aktivních hráček  kategorii, existence soutěže s herním 

systémem 5+1, pokrytí družstvy v jednotlivých regionech)  

Zájem o pořadatelství turnaje pro rok 2023 projevily 3 oddíly: FBS Olomouc, Tatran Střešovice a Bulldogs Brno. 

Členové KVM schválili jako pořadatelský oddíl pro rok 2023 Bulldogs Brno.  

 

Úkol: informovat regiony a oddíly o rozhodnutí KVM. Zodpovídá: D. Franzeová. Termín: 30.9.2022 

Úkol: zajistit vydání článku o rozhodnutí KVM na web ČF. Zodpovídá: D. Franzeová. Termín: 30.9.2022 

 

3. Informace o přípravě oblasti vzdělávání pro sezónu 2022/2023 

J. Třískala okomentoval připomínky a návrhy k oblasti trenérského vzdělávání od P. Jindry.  

• Rozdělení vzdělávání na přednášky a semináře – bude zapracováno; odstupňování – subjektivní, nelze 

zohlednit 

• spolupráce s ostatními svazy – v současnosti spolupracujeme, bude se řešit další spolupráce 

s basketbalem  

• větší regionální koordinace stáží - nejsme schopni pokrýt všechny akce v regionech; koordinace stáží 

PP3 – obrátit se na J. Kotena  



 

 

• větší důraz na neformální komunikaci trenérů (přesah nad rámec zápasů) -  mimo sezonu ano, v sezoně 

náročné časově  

• průběžné informování o KTM – v případě potřeby se obrátit na J. Jakoubka;  komunikace bude v nové 

sezoně zlepšena (diskutováno již na červnovém jednání hejtmanů) 

 

J. Třískala informoval o plánovaných akcích pro sezónu 22/23 – na základě poptávky bude hlavní téma Návrat 

po zranění Letošní sezona – na základě poptávky – hlavní téma Návrat po zranění (K. Levinská – jak pracovat 

s hráčem po zranění), 2 webináře, napříč republikou; druhé téma Výživa (Z. Šafářová - kapacita pro trenéry i 

pro hráče a rodiče; semináře na KTM). 

J. Třískala informoval o aktuální situaci s trenérskou licencí A – ve spolupráci s hokejbalem, ČF připravené 

osnovy a sylaby 4 semestrů; pokračují jednání s MU v Brně (pokud do konce října nezapracují naše připomínky 

do sylabů, spolupráce bude ukončena). Spuštění licence A je plánováno nejpozději v únoru 2023. Další 

informace poskytne J. Třískala na říjnovém jednání KVM.  

 

Úkol: dořešit téma stáží v PP3 s J. Kotenem. Zodpovídá: P. Jindra. Termín: 30.9.2022 

 

4. Žádost o uznání trenérské licence (V. Hynek, S. Šiška) 

J. Třískala informoval o žádostech V. Hynka a S. Šišky o uznání trenérské licence. V. Šiška absolvoval 

magisterský studijní program Tělesná výchova a sport. V. Hynek je učitel s aprobací TV pro 2. stupeň, žádá 

uznání licence D. Členové KVM obě žádosti schválili.  

 

5. Výstup z analýzy dat (problémy fungování – trenéři) 

Členové KVM diskutovali materiál. J. Třískala reagoval na připomínku z regionu KVaPL (akcí je dostatek, 

zařizovány oddílům na míru). OLaMS – oddíly by uvítaly individuální přístup (individuálnost řešena v rámci 

PP3,v regionu není poptávka). V materiálu se objevují názory a výstupy pouze zástupců sekretariátu a klubů, 

nikoliv výstup odsouhlasený regionálním VV. KVM by měla tento materiál od regionů obdržet až v případě, že 

byl odsouhlasen na jednání regionálního VV. Aby na materiál KVM mohla adekvátně reagovat a výstupy řešit, 

je třeba, aby měl jednotnou formu. 

 

J. Třískala informoval o každoměsíčním zasílání trenérského newsletteru (zasílán taktéž manažerům regionů 

s prosbou o sdílení na sociálních sítích regionu).  Databáze trenérů se pravidelně aktualizuje vždy po vyškolení, 

těmto nově vyškoleným trenérům je následně newsletter taktéž zasílán. P. Jindra informoval, že tento 

trenérský newsletter padá do spamu.  

 

Úkol: zaslat materiál zpět do regionů k prodiskutování na regionálních VV. Zodpovídá: J. Třískala, D. 

Franzeová. Termín: 11.10.2022. 

 

6. Akční plán rozvoje žen ve florbale – diskuze 

Členové KVM se seznámili s Akčním plánem KRP. KVM má zájem o setkání s KRP.  

 



 

 

 

7. Pokyn k řízení regionálních soutěží – rozměry hřišť, věkové kategorie (P. Neumaier) 

Diskutovány některé parametry materiálu, zejména možnosti maximálních rozměrů hřišť, jejich fungování 

v praxi. KVM je pro, pokud to daná hala umožňuje, nařídit postavit vždy maximální rozměr hřiště. Diskutováno 

taktéž téma kategorizace dívek a její případná revize. Důležitost meziregionální spolupráce zejména u dívčích 

kategorií. Téma bude dále diskutováno na příštím jednání KVM.  

 

8. Diskuze 

Diskutována propagace trenérské školní licence v rámci školských projektů. 

 

Úkol: zajistit propagační materiál ke školní licenci. Zodpovídá: J. Třískala. Termín: 30.9.2022.  

 

9. Závěr jednání 

Termín příštího jednání 4.10.2022 od 10:00. 

 


